

أمر شراء Purchase Order

2020626	A/C No رقم الحساب	PO-003165	Order No رقم أمر الشراء
	VAT No الرقم الضريبي	04/03/2025	Date تاريخ أمر الشراء
شركة باب العالميه للخدمات المتخصصة			Vendor Name الاسم
			Carrier Ship وسيلة الشحن -
3/4/2025 12:00:00 AM			Delivery Date- تاريخ الشحن
			Delivery Terms - شروط الشحن
مقدم			Payment Terms- شروط الدفع

الاجمالي Line Total	نسبة الخصم % Disc	قيمة الخصم Disc Val	الوحدة Unit	السعر Price	الكمية Qty	الوصف Description	اسم الصنف Item Name	م SN
8,750.00	0.00%	0.00	PC	0.04	250,000.00		Pre-Paid Package	1
8,750.00							Total الاجمالي	
1,312.50							VAT ضريبة القيمة المضافة	
10,062.50						Total With VAT اجمالي أمر الشراء مع ضريبة القيمة المضافة		
0							Sum Markup اجمالي التكاليف	
10062.5							عشرة آلاف و اثنين و ستون ريال و خمسون هللة	

مدير المشتريات

Ahmed Mohamed Rady

أخصائي المشتريات

Osama Ahmed Basuliman

TERMS & CONDITIONS

The item (s) specified on the reverse side of this Purchase Order are ordered subject to the following terms and conditions and are in addition to instructions and specifications on the Purchase Order. Acceptance of the Purchase Order by the Vendor shall mean that the Vendor accepts all the terms and conditions mentioned herein:

QUALITY AND SPECIFICATION: The Good/Services delivered shall be matching in all aspects with the

- Specifications provided by Purchaser and/or
- contract between vendor and Purchaser and/or
- Sample or specification or quotation from vendor approved by purchaser.

MINIMUM SHELF LIFE - In the absence of an agreement to the contrary, all items of raw material / or any other material that has shelf life (shall, at the time of reaching the port of destination) or while it reaches JADCO premises- in case of local purchase), have a minimum shelf life of 75% remaining of the total shelf life from the date of its production. Failure to fulfill this condition shall render this purchase order null and void.

DOCUMENTATION: All mandatory shipping documents in original shall be sent to reach purchaser before the arrival of the shipment at seaport/airport. For deliveries from vendors within KSA, original invoice, copy of Purchase order and other documents shall accompany the delivery. [documents include but not limited to: Certificate of Analysis, Specification, material safety data sheet, food grade certificate, certificate of origin, Halal, fumigation certificate, packing list, oxo-bio-degradable certificate for PE & PP, etc. wherever applicable] Note: separate Certificate of analysis shall be produced for each batch number/date of production. Invoice shall mention all the date of production and batch numbers included in that delivery.

HYGIENE, HEALTH AND SAFETY - If the vendor/ or his representative must perform any activity as a part of execution of this Purchase Order inside purchaser premises, is obliged to obey all statutory/regulatory (or that is recommended by purchaser) Hygiene, Health, Safety, Security and Environmental Practices.

SAMPLES - Before executing this order, Vendor shall, wherever stipulated, obtain Purchaser's prior approval of samples of such goods to suit Purchaser's requirements. If any samples are furnished by the Purchaser, the same should be returned in good condition along with the supplied material.

PACKING - All goods should be securely packed and should contain Packing Slip showing material and Purchase Order number/ Delivery Order No. Any breakage, damage, and/or pilferage in transit arising from faulty packing shall be borne by Vendor. No charges for packing or cartage will be allowed unless previously agreed upon.

TRANSPORTATION - Unless otherwise specified in the purchase order, all transportation costs will be borne by the Vendor & the prices mentioned in the PO will be taken as inclusive of the transportation costs.

INSPECTION - All material and workmanship shall be subject to inspection and test by Purchaser at the plant of the Purchaser. Such inspection shall be conclusive except as regards latent defect. Purchaser reserves the right to reject any article which contains defective material, workmanship or due to its not being of required quality, tolerances and specifications. Rejected articles shall be removed at the expense of Vendor, including transportation both ways, testing costs within 15 days after notification of rejection and Vendor shall bear all risks of rejected articles. Purchaser may elect to return rejected articles and remedy any defects. Cost of effecting such remedy shall be deducted from the amount due to Vendor.

DELIVERY - DELIVERY ON TIME IS ESSENCE OF THIS PURCHASE ORDER If Vendor fails to make deliveries within the time specified overleaf, Purchaser may terminate this Purchase Order either partly or fully. The Purchaser also reserves the right to himself to purchase the goods from any other Vendor and to charge the Vendor with any loss incurred as a result thereof. Delivery shall be as per Incoterms 2020 as mentioned overleaf.

VALIDITY - This Purchase Order is valid only if all materials mentioned herein are delivered without any damage and in correct quality, quantity within specified delivery time.

CANCELLATION - a) (The Purchaser reserves the right to cancel this order or any part thereof at any time by written or telegraphic notice and an equitable adjustment satisfactory to the Purchaser will be made. b) The Purchaser shall be under no liability for failure to accept deliveries of goods mentioned here when such failure is due to Act of God, War, Civil War, fire, Earthquake, Flood, Lockouts, Transportation embargoes or any other causes which are beyond the control of the Purchaser.

EXCESS SUPPLY - Purchaser reserves the right to return quantities supplied in excess. All charges pertaining to the excess quantities will be to Vendor's account.

SHORT SUPPLY - Purchaser reserves the right to demand quantities short supplied by the Vendor. In case the Purchaser requires buying the quantity from other supplier, then the loss arising out of such sourcing shall be compensated by the Vendor.

PRICE - Any increase in price is not valid unless approved in writing by the Purchaser.

DEMURRAGE - Vendor shall accord a demurrage free period of 7 working days after the arrival of goods at the port of clearance. Vendor shall arrange for the dispatch of the original documents to be received by the Purchaser at least 5 working days before the arrival of the shipment at the port of clearance. Any demurrage levied as a result of delay in receipt of original documents as aforesaid, shall be to Vendor's account.

INVOICES / BILLS - Vendor's bill should be forwarded to the Purchaser in duplicate and bear the reference of the purchase order number. If the same is not compiled, then the bill will be returned unpaid to Vendor.

WARRANTY - Vendor expressly warrants that all articles ordered will conform thereto to the specifications as regards to the quality, quantity, etc. and will be fit and sufficient for the purpose intended, and that all articles will be merchantable, of good quality and workmanship, and free from all defects. Purchaser is entitled to retain any outstanding dues to enforce the clauses of this Purchase Order.

IPRS - The Vendor agrees to protect the Purchaser against all damages and expenses resulting from any claims for infringement of Intellectual Property Rights arising out of purchase of the items included in this order.

INSURANCE - In the absence of an agreement to the contrary, insurance will be arranged by the Vendor. In case Purchaser is to insure the goods, then the Vendor should send the dispatch details by telex/telegram/post/ scan and sent as an email to the Purchaser for arranging insurance. If the vendor (or his representative) must perform any activity as a part of execution of this Purchase Order inside purchaser premises, vendor should have appropriate third-party liability insurance with the sufficient limit and coverage.

OFFSETTING - Vendor agrees that any sum of money due and payable to Vendor under this Purchase Order may be set off against any claim of Purchaser under any other contract with the Vendor.

CONFIDENTIALITY - The Vendor agrees that contents of this Purchase Order are confidential and shall be disclosed only to those persons who have a need to know its contents.

JURISDICTION - In case of disputes arising out of this Purchase Order, the courts in Skalkka, Kingdom of Saudi Arabia only shall have exclusive Jurisdiction.

الشروط والأحكام

تم طلب البضاعة المحددة في الصفحة أعلاه من طلب الشراء هذا وفقاً للشروط والأحكام بالإضافة إلى التعليمات والمواصفات المذكورة في طلب الشراء. قبول البائع لطلب الشراء سوف يعني قبوله لجميع الشروط والأحكام المذكورة به.

العودة والمواصفات: يجب أن تكون جميع البضائع والخدمات المقدمة مطابقة لتلك في كافة التوازي

- المواصفات المحددة في طلب الشراء
- الحد المسموح بين البائع والمشتري
- عينة أو مواصفات أو عرض أسعار يقدمه البائع ويقبله المشتري

الحد الأدنى لمدة الصلاحية: بمجرد وصول جميع المنتجات من المواد الخام / أو أي مادة أخرى ذات صلاحية محدودة إلى ميناء الوصول / أو إلى مقر الشركة في حال كانت مطبوعة (فيها يجب أن تنتج بفترة صلاحية تعادل 75% من إجمالي مدة صلاحيتها المتبقية منذ تاريخ إنتاجها وذلك في حالة غياب أي اتفاق على خلاف ذلك. عدم استيفاء هذا الشرط سوف يؤدي إلى إبطال طلب الشراء هذا وإلغاء المستندات. يتوجب إرسال جميع مستندات الشحن الأصلية إلى المشتري قبل وصول البضاعة إلى الميناء/ المطار. بأشياء بالمتحدة المرسله من بائعين داخل المملكة العربية السعودية فيستوجب إرفاق الفاتورة الأصلية ونسخة من طلب الشراء وكافة المستندات ذات الصلة بالمتحدة (تتمثل بمستندات: على سبيل المثال لا الحصر- شهادة التحليل ومواصفات التسليم وصحيفة بيانات سلامة المواد وشهادة الدرجة العالية وشهادة المنشأ وشهادة التطهير الحاصل وقائمة التحليل وشهادة تعال النولي إيتيلين والبولي بروبيلين بيثا عن طريق الأكسدة، إلخ. حيثما تنطبق تلك الوثائق).

ملحوظة: سيتم إصدار شهادة تحليل مفصلة خمسة بكل رقم تحصيل/ تاريخ إنتاج. تتضمن الفاتورة جميع أرقام الشحنات وتواريخ الإنتاج المدرجة في تلك الشحنة

النظافة الشخصية والصحة والسلامة: إذا اضطر البائع (أو من يمثلته) لمعاملة أي تسليط داخل مقر المشتري كجزء من تنفيذ طلب الشراء فيستعين عليه في هذه الحالة بإتباع جميع الممارسات التنظيمية/ القانونية الخاصة بالنظافة الشخصية والصحة والسلامة والبيئة

التغليف: ستحضر جميع المواد ومصنعيها لتغليف المشتري ومعالجته بالمر الحاضر به. سيحدد ذلك التغليف حاسماً ونهائياً إلا في حالة العيوب الكامنة أو المستترة. يحفظ المشتري بالحق في رفض أي سلعة بناءً على وجود عيوب في موادها أو مصنعيها أو بسبب عدم مطابقتها للحدود والدرجة والمواصفات المطلوبة. يتم التخلص من السلع المعروضة على نفاذ البائع بما في ذلك نفاذها في كل الاتجاهات وتكاليف معالجتها واختبارها على أن يتم ذلك في غضون 15 يوماً منذ إتمام بردها، كما سيستعمل البائع كافة المخاطر الناتجة عن السلع المعروضة. بإمكان المشتري أن يمتنع من قبول الاحتفاظ بالسلع المعروضة وإصلاح العيوب الموجودة بها. سيتم خصم تكلفة ذلك الإصلاح من المبلغ المستحق للبائع.

التسليم - يحظر التسليم في الوقت المطلوب من المتطلبات الموهرة لطلب الشراء هذا: في حالة عجز البائع عن توصيل البضاعة المطلوبة في الوقت المحدد في الصفحة التالية فيكون للمشتري الحق في منع طلب الشراء هذا كلياً أو جزئياً. يحفظ المشتري أيضاً بالحق في شراء تلك البضائع من أي بائع آخر ومطالبة البائع الأصلي بتعويضه مقابل الخسائر التي تكبدها نتيجة لذلك الأمر. يجب تنفيذ عملية التوصيل وفقاً للمصطلح إنكوترمز 2020 كما هو موضح في الصفحة التالية.

المرتب: يُعد طلب الشراء هذا سلف فقط في حالة توصيل جميع المواد المذكورة به خالية من أي ضرر. ومطابقة لمستوى الجودة المطلوب وبالكمية الصحيحة وفي وقت التوصيل المحدد.

إلغاء: (1) يحفظ المشتري بالحق في إلغاء هذا الطلب أو جزء منه في أي وقت إما عن طريق إرسال مכתوب أو تعارفي ومن ثم سيتم تحديد نسبة غرامة ومروحة للمشتري (ب) إن بلغ المشتري تحت أي مسألة عند امتناعه عن استلام البضائع المذكورة في هذا الطلب وذلك في حالة كون ذلك الامتناع نتيجة للفساد، والحرب والحروب الأهلية والحرائق أو الاضرار أو الفيضانات أو الإضرابات أو حالات حظر النقل أو غير ذلك من الأسباب. الخارجة عن إرادة المشتري وسيطرته

فاصل التغليف المسئمة: يحفظ المشتري بالحق في إعادة الكميات الزائدة عن الكمية المطلوبة. سيستعمل البائع جميع النفايات المترتبة على تلك الكميات الزائدة.

نقص الكميات المسئمة: يحفظ المشتري بالحق في مطالبة البائع بتوفير الكميات النقصه. إذا اضطر المشتري إلى شراء تلك الكميات من بائع آخر فيستوجب على البائع تعويض المشتري عن جميع النفايات المترتبة على ذلك التوريد.

السعر: أي زياد في السعر لن تُعد سارية حتى يوافق عليها المشتري خطياً.

غرامة التأخير: يتعين على البائع أن يوفر مهلةً زمنيةً لفرامات التأخير قدرها 7 أيام عمل منذ وصول البضائع ميناء التحليص الجمركي. يتعين على البائع أن يقوم بتثبيت التزمته لإرسال المستندات الأصلية للمشتري في وصول الشحنة إلى ميناء التحليص بـ 5 أيام عمل على الأقل. سيستعمل البائع أي غرامة تأخير تم فرضها على المشتري نتيجة لتأخير تسليم المستندات الأصلية المذكورة لفاً

الفواتير: يجب إرسال نسخين من فاتورة البائع إلى المشتري كما يجب أن تحمل الفاتورة رقم طلب الشراء. إن لم يتم إتباع تلك التعليمات سيتم إعادة الفاتورة إلى البائع دون دفعها.

الضمان: يتعين على البائع أن يضمن ضماناً وضماً أن جميع السلع المطلوبة سوف تكون مطابقة للمواصفات من ناحية الجودة والكمية وغير ذلك، كما أنها ستكون ممتلئة وكافية للعرض المقصود منها كما عليه أن يضمن قابلية طرحها في الأسواق وأن تكون ذات جودة ومصنعة بجودة وخالية من جميع العيوب. يحق للمشتري الاحتفاظ بنموذج مغلقة بهدف تنفيذ أحكام طلب الشراء هذا

حقوق الملكية الفكرية: يحمي البائع بحماية المشتري من جميع الأضرار والتكاليف الناجمة عن أي ادعاء بالتدعي على حقوق الملكية الفكرية كنتيجة لتزاوله لتسليم المدرجة في هذا الطلب

التأمين: سيتولى البائع مسؤولية ترتيب إجراءات التأمين ما لم يتم الاتفاق على خلاف ذلك. في حالة قيام المشتري بالتأمين على البضائع فيستعين على البائع إرسال بيانات الشحن للمشتري في صيغة برقية/ تلغراف/ حطاب/ مسح عن طريق البريد الإلكتروني لترتيب إجراءات التأمين. وفي حالة قيام البائع (أو من يمثلته) بإلزام بائع شرايطه لمل ماني البائع كجزء من تنفيذ هذا الطلب، فإنه يتخمس على البائع الحصول على بوليصة تأمين المسؤولية تجاه الغير بلحد الالتزام والكافي.

المنافسة/ التسوية: يوافق البائع على إمكانية تسوية أي مبلغ متسحق له بموجب طلب الشراء هذا بناءً على أي مطلبه من المشتري بمقتضى أي عجز آخر يتبينه بين البائع

شهرية: يقر البائع بأن جميع محتويات طلب الشراء هذا سارية ولا يُسمح بإلصاقها عليها إلا لمن كان بحاجة ملية لمعرفة

الولاية القضائية: في حالة نشوب نزاع بخصوص هذا الطلب فيستكون الولاية القضائية المصرية في يد مالك ساككا بالملكة العربية السعودية فقط